
PROTOKÓŁ NR 21/09

z posiedzenia Komisji Rewizyjnej,

które odbyło się 14 stycznia 2009 roku

w Biurze Rady Miejskiej.

Posiedzenie rozpoczęło się o godzinie 10:30. Uczestniczyli w nim:

Członkowie Komisji:

1. Zofia Ujma – Przewodnicząca Komisji,

2. Roman Kołodziej,

3. Lucjan Łągiewka,

4. Andrzej Machnica, 

5. Zbigniew Mazurak.

Nieobecny usprawiedliwiony: Tomasz Nowicki.

Zaproszeni goście:

1. Perłowska Anna,

2. Koralewska Krystyna.

Porządek obrad:

1. Otwarcie posiedzenia.

2. Przedstawienie  skargi  –  zawiadomienia  o  łamaniu  obowiązków  ustawowych  przez  ZEZK 

wobec najemców mieszkań komunalnych w Kowarach.

3. Sprawy różne.

4. Zakończenie.

Ad. 1 Komisja Rewizyjna zebrała się na posiedzeniu 14.01.2009. Posiedzenie było kontynuowaniem 

rozstrzygnięć, których Komisja nie dokończyła na poprzednim posiedzeniu 07.-1.2009. 

Ad. 2  Zaproszono Panią Krystynę Koralewską, która wniosła skargę – zawiadomienie o łamaniu 

obowiązków ustawowych przez ZEZK wobec najemców mieszkań komunalnych w Kowarach. Obecna była 

również dyrektor ZEZK-u Pani Perłowska.

Obie  Panie  udowadniały  sobie  przez  prawie  półtora  godziny  swoje  racje.  Pani  Koralewska  zarzucała  P. 

Perłowskiej  brak  zawiadomień  o  zmianie  (podwyżkach)  czynszu.  Ten  zarzut  jest  słuszny  tak  stwierdzili 

członkowie. 

Ad.  3  W  sprawach  różnych  Komisja  wróciła  do  skargi  mieszkańców  z  ul.  Wojska  Polskiego 

skarżących się na sąsiedztwo pijalni „Smakosz”.

 Ad. 4 Komisja ponownie zajęła się skargami P. Strzelczyka złożonymi ustnie podczas posiedzenia 

07.01.2009, a pisemnie 14.01.2009 r. i podjęła stanowisko jak we wnioskach. 
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  Wnioski:

1. Komisja  Rewizyjna  wnioskuje  do  Pana  Burmistrza  o  przedstawienie  kopii  pism kierowanych  do 

mieszkańców ul. Wojska Polskiego skarżących się na sąsiedztwo pijalni piwa „Smakosz”.  Prosimy 

również o wyjaśnienie pisemne w tej sprawie.

2. Skargę  P.  Koralewskiej  Krystyny  Komisja  Rewizyjna  uznaje  za  zasadną  w  punkcie  nie 

poinformowania najemcy o zadłużeniach w terminie ustawowym, natomiast wezwanie do zapłaty 

zostało wystosowane po trzech latach. 

3. Prosimy P. Burmistrza o dostarczenie kopii pism kierowanych do P. Strzelczyka odnośnie wiaty i jej 

rozbiórki oraz wyjaśnienia pisemnego w tej sprawie.

4. Komisja  Rewizyjna  wnioskuje  do  P.  Burmistrza  o  dostarczenie  kopii  pism  kierowanych  do  P. 

Strzelczyka w sprawie odszkodowania za samochód,  który został  uszkodzony wskutek oblodzonej 

jezdni.

Protokołowała:                                                                                          Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej

Zofia Ujma
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